
• Odprto pismo ribiške družine
Vevče

Ribiči, zbrani na svojem občnem zboru, z zaskrbljenostjo in
ogorčenjem ponovno ugotavljamo, da so vsi naši napori in pro-
testi bili zaman. Ni nam uspelo, da bi ohranili Ljubljanico koli-
kor toliko čisto. Kljub vsem razpravam in protestom so se pri-
stojni organ in organizacije odločile, da ob gradnji mostu v Fu-
žinah izpuščajo celotno kanalizacijo z desnega brega Ljublja-
nice v Ljubljanico. .

Nerazumljivo je, da je Zavod ža riBHtvo iri Komite za urba-
nizem in varstvo okolja pri Sob. Ljubljana Moste-Polje sogla-
šal z izpustom kanalizacije v Ljubljanico. Investitor je bil sez-
nanjen z zahtevo ribičev RD Vevče, da se provizorično spelja
kanalizacija v kolektor na levem bregu Ljubljanice, a je njegov
komentarle,dajezatocenaprevelika. Kaj bozfavnoin florov
Ljubljanici, kaj bo z podtalnico, nikogar ne zanima.

V primeru pogina rib bomo tako ali tako le ribiči tisti, ki
bomo nemi a jezni pogrebci nerazumljivih in nesprejemljivih
odločitev pristojnih organov in organiacij.

Po zadolžitvi občnega zbora
pripravil IO RD Vevče


